

Title (en)

PROCESS AND DEVICE FOR ANALYSING THE DATA ON A CODE CARRIER.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM AUSWERTEN DER INFORMATIONEN EINES CODETRÄGERS.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF POUR L'ANALYSE DES INFORMATIONS D'UN SUPPORT DE CODE.

Publication

EP 0464186 A1 19920108 (DE)

Application

EP 91903419 A 19910123

Priority

AT 14890 A 19900123

Abstract (en)

[origin: WO9111777A1] Described is a code carrier (1) for analysing a product-identification code, the code carrier being located under a surface film over the product and comprising magnetic, magnetisable and/or electrically conducting material. In order to analyse a stray field changing in an axis in a plane parallel to the main axis of the code carrier, the code carrier has openings, recesses or a varying cross-section (3).

Abstract (fr)

Dans un support de code (1) pour l'analyse d'un code servant à identifier des produits, support disposé sous une couche de protection du produit à identifier et constitué d'un matériau magnétique, magnétisable et/ou électriquement conducteur, ce support de code présente, pour l'analyse d'un champ de fuite variant dans un axe (2) d'un plan parallèle à l'axe principal du support de code, des découpages, des évidements ou une section (3) variable.

IPC 1-7

G06K 7/08

IPC 8 full level

G06K 7/08 (2006.01); **G06K 17/00** (2006.01); **G06K 19/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

G06K 7/087 (2013.01); **G06K 19/06187** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9111777A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9111777 A1 19910808; AT 398497 B 19941227; AT A14890 A 19940415; CA 2049934 A1 19910724; EP 0464186 A1 19920108;
JP H04504479 A 19920806

DOCDB simple family (application)

AT 9100013 W 19910123; AT 14890 A 19900123; CA 2049934 A 19910123; EP 91903419 A 19910123; JP 50362191 A 19910123